

အုပ်ထိန်းသူဆိုင်ရာ ထောက်ပံ့မှုအပိုင်း

မသန်စွမ်းကလေးများအတွက် အပိုဆောင်း စောင့်ရှောက်မှုသည် သက်ကြီးရွယ်အိုနှင့် မသန်စွမ်းသူများ (AD) ထောက်ပံ့ကြေး အကူအညီပေးမှုဆိုင်ရာ ပံ့ပိုးမှုဖြစ်သော ကလေးစောင့်ရှောက်ရေးဝန်ဆောင်မှု၊ အသက် 18 နှစ်နှင့်အောက် ထောက်ပံ့ကြေး အကူအညီပေးမှုဆိုင်ရာ ပံ့ပိုးမှုတွင် ပါဝင်သူများအတွက် လိုအပ်သော အထူးစောင့်ရှောက်မှုကို ပေးဆောင်ပါသည်။

မိဘ(များ) သို့မဟုတ် အုပ်ထိန်းသူသည် အုပ်ထိန်းသူဆိုင်ရာ ထောက်ပံ့မှုအပိုင်းအဖြစ် ပုံမှန်ကလေးစောင့်ရှောက်မှုကုန်ကျစရိတ်ကို ပံ့ပိုးသူထံ တိုက်ရိုက်ပေးဆောင်ရန် တာဝန်ရှိပါသည်။ AD ထောက်ပံ့ကြေး အကူအညီပေးမှုဆိုင်ရာ ပံ့ပိုးမှုသည် ပုံမှန်ကလေးစောင့်ရှောက်မှုကို မပေးဆောင်သော်လည်း အစီအစဉ်တွင် ပါဝင်သူ၏ မသန်စွမ်းမှုကြောင့် ရုပ်ပိုင်းဆိုင်ရာ၊ ဆေးဘက်ဆိုင်ရာ သို့မဟုတ် တစ်ကိုယ်ရေ စောင့်ရှောက်မှု လိုအပ်ချက်များ အတွက် အပိုစောင့်ရှောက်မှုစရိတ်များမှာ အကျုံးဝင်ပါသည်။

Nebraska ကလေးပြုစောင့်ရှောက်ရေးဆိုင်ရာ ထောက်ပံ့ကြေးအစီအစဉ်နှင့် Nebraska ကလေးစောင့်ရှောက်မှုဆိုင်ရာ ဈေးကွက် တန်ဖိုးနှုန်း စစ်တမ်း၏ ရလဒ်များအပေါ် အခြေခံ၍ ပုံမှန် ကလေးစောင့်ရှောက်မှုဆိုင်ရာတန်ဖိုးများကို ဆုံးဖြတ်ပါသည်။

Nebraska ကလေးစောင့်ရှောက်မှုဆိုင်ရာ ဈေးကွက် တန်ဖိုးနှုန်း စစ်တမ်းကို Nebraska DHHS ဝဘ်ဆိုက် <https://dhhs.ne.gov/Pages/Market-Rate-Survey.aspx> တွင် တွေ့ရှိနိုင်ပါသည်။

- အဓိကအချက်များ
- မိဘများသည် ပုံမှန် ကလေးစောင့်ရှောက်မှု၏ ကုန်ကျစရိတ်များအတွက် တာဝန်ရှိပါသည်။
 - AD ထောက်ပံ့ကြေး အကူအညီပေးမှုဆိုင်ရာ ပံ့ပိုးမှုသည် လိုအပ်သော အပိုစောင့်ရှောက်မှုအတွက် ကူညီပေးဆောင်ပေးပါသည်။
 - ပုံမှန် ကလေးစောင့်ရှောက်မှုဆိုင်ရာတန်ဖိုးကို လက်ရှိ NEBRASKA ကလေးများ စောင့်ရှောက်မှုဆိုင်ရာ ဈေးကွက် တန်ဖိုးနှုန်း စစ်တမ်းမှ ကောက်နှုတ်သတ်မှတ်ပါသည်။

အုပ်ထိန်းသူဆိုင်ရာ ထောက်ပံ့မှုအပိုင်း နှုန်းထားများ - 8/1/2024 ရက်နေ့အထိ									
	နိမ့်အရွယ် ကလေးငယ်		လမ်းလျှောက်တတ်ခါစ ကလေးငယ်		မူကြိုအရွယ်ကလေးငယ်		ကျောင်းနေသည့် အရွယ်		
	နာရီ နှုန်းထား	ရက် နှုန်းထား	နာရီ နှုန်းထား	ရက် နှုန်းထား	နာရီ နှုန်းထား	ရက် နှုန်းထား	နာရီ နှုန်းထား	ရက် နှုန်းထား	
မြို့ပြ ကောင်တီများ - Lancaster၊ Dakota၊ Douglas၊ Sarpy									
လိုင်စင်ရ မိသားစု အိမ်တွင်း ကလေးစောင့်ရှောက်ရေး I နှင့် II	\$4.49	\$35.50	\$4.44	\$35.00	\$4.46	\$35.00	\$4.44	\$33.00	
လိုင်စင်ရ ကလေးစောင့်ရှောက်ရေးဌာနများ	\$6.50	\$58.25	\$6.38	\$51.50	\$6.15	\$46.51	\$5.73	\$40.00	
လိုင်စင် ကင်းလွတ်ခွင့်ရှိသော မိသားစု အိမ်တွင်း ကလေးစောင့်ရှောက်ရေး	\$2.50	\$16.50	\$2.50	\$16.50	\$2.50	\$16.50	\$2.50	\$16.50	
ကျေးလက်ဒေသ - အခြားကောင်တီအားလုံး									
လိုင်စင်ရ မိသားစု အိမ်တွင်း ကလေးစောင့်ရှောက်ရေး I နှင့် II	\$3.25	\$30.25	\$3.25	\$30.00	\$3.25	\$30.00	\$3.25	\$30.00	
လိုင်စင်ရ ကလေးစောင့်ရှောက်ရေးဌာနများ	\$4.35	\$36.80	\$4.35	\$35.00	\$4.35	\$34.30	\$4.35	\$35.75	
လိုင်စင် ကင်းလွတ်ခွင့်ရှိသော မိသားစု အိမ်တွင်း ကလေးစောင့်ရှောက်ရေး	\$2.50	\$14.90	\$2.50	\$14.90	\$2.50	\$14.90	\$2.50	\$14.90	
ကောင်တီအားလုံး									
လိုင်စင် ကင်းလွတ်ခွင့်ရှိသော မိသားစုအတွင်း အိမ်တွင်းဝန်ဆောင်မှုပေးသူ * အိမ်တွင်း ဝန်ဆောင်မှုသည် နာရီဖြင့်သာ ကောက်ခံပါသည်။	\$2.50	n/a*	\$2.50	n/a*	\$2.50	n/a*	\$2.50	n/a*	

ကလေး၏ အသက်

နို့စို့အရွယ် ကလေးငယ်	မွေးကင်းစမှ 18 လ
လမ်းလျှောက်တတ်ခါစ ကလေးငယ်	18 လ မှ 36 လ
မူကြိုအရွယ်ကလေးငယ်	36 လ မှ မူကြိုအရွယ်
ကျောင်းနေသည့် အရွယ်	မူကြိုအရွယ် မှ အသက် ၁၂ နှစ် အထိ
အသက် ၁၃ နှစ် နှင့် အထက်	n/a*

*အသက် 13 နှစ်နှင့်အထက် ကလေးထိန်းကျောင်းမှုမှာ ပုံမှန်မဟုတ်သောကြောင့် အုပ်ထိန်းသူဆိုင်ရာ ထောက်ပံ့မှုအပိုင်းမရှိပါ။

ပံ့ပိုးသူ အမျိုးအစား

ပုဂ္ဂလိက ပံ့ပိုးပေးသူ	လိုင်စင် ကင်းလွတ်ခွင့်ရှိသော မိသားစု အိမ်တွင်း ကလေးစောင့်ရှောက်ရေး နှုန်းထား
လိုင်စင်ရ ပံ့ပိုးပေးသူ	လိုင်စင်အမျိုးအစားအလိုက် နှုန်းထား။
အေဂျင်စီ ပံ့ပိုးပေးသူ	လိုင်စင်ရ ကလေးစောင့်ရှောက်ရေးဌာန နှုန်းထား

Nebraska တွင်၊ မတူညီသော မိသားစုများမှ ကလေးလေးဦး သို့မဟုတ် ထိုထက်ပိုသော ကလေးများကို ပြုစုစောင့်ရှောက်ပေးသူ မည်သူမဆို ကလေးစောင့်ရှောက်ပေးသူအဖြစ် လိုင်စင်ရရှိပါမည်။

ဥပဒေပြုဥပဒေကြမ်း (LB) 1011 တွင်ဖော်ပြထားသည့်အတိုင်း ပုံမှန်ကလေးစောင့်ရှောက်မှုနှုန်းထားများ သို့မဟုတ် အုပ်ထိန်းသူဆိုင်ရာ ထောက်ပံ့မှုအပိုင်းကို 2025 ခုနှစ် ဇွန်လအထိ လုပ်ဆောင်ထားသော လက်ရှိဈေးကွက်နှုန်းစစ်တမ်း၏⁷⁵ ဖုန်းနစ် အဖြစ် သတ်မှတ်ထားပါသည်။ Nebraska မှ ပြန်လည်ပြင်ဆင်ထားသော နိုင်ငံတော်ဥပဒေ § 43-536 အရ နှုန်းထားများသည် 75 ဖုန်းနစ်ထက် မကျော်လွန်နိုင်ပါ။

Nebraska ကလေးစောင့်ရှောက်ရေးဆိုင်ရာ ဈေးကွက်နှုန်းထား စစ်တမ်း

ဤစစ်တမ်းသည် Nebraska ရှိ လိုင်စင်ရ ကလေးစောင့်ရှောက်ပေးသူအားလုံးထံမှ ဒေတာများကို စုဆောင်းပြီး ဆေးဘက်ဆိုင်ရာနှင့် အပြုအမူဆိုင်ရာ လိုအပ်ချက်များရှိသော ကလေးများအတွက် သီးသန့်ပေးဆောင်ရသည့် ကလေးစောင့်ရှောက်မှု ဝန်ဆောင်မှုနှုန်းထားများကို ဆုံးဖြတ်ထားခြင်းဖြစ်ပါသည်။

2023 စစ်တမ်းတွင် လိုအပ်သော ပြည်နယ်နှင့် ဖက်ဒရယ်စံနှုန်းများနှင့် ကိုက်ညီသည်များမှာ- (က) ဈေးနှုန်းသတ်မှတ်ထားသော ကလေးစောင့်ရှောက်ရေးဈေးကွက် (ခ) ပြီးပြည့်စုံပြီး လက်ရှိဒေတာကို ပံ့ပိုးပေးခြင်း၊ (ဂ) ပထဝီဝင် ကွဲပြားမှုများကို ကိုယ်စားပြုခြင်း၊ (ဃ) တင်းကျပ်သော ဒေတာစုဆောင်းခြင်းလုပ်ငန်းစဉ်များကို အသုံးပြုခြင်း၊ နှင့် (င) အသက်အရွယ်အုပ်စု၊ ပံ့ပိုးသူအမျိုးအစားနှင့် ပထဝီဝင်တည်နေရာအပေါ်မူတည်ကာ ဈေးကွက်ကွာခြားချက်များကို စုဆောင်းသည့်ပုံစံဖြင့် ဒေတာကို ပိုင်းခြားစိတ်ဖြာခြင်းတို့ ဖြစ်ပါသည်။

“လူသားများ ပိုမိုကောင်းမွန်သောဘဝကို ရှင်သန်နိုင်ရေးအတွက် ကူညီပေးခြင်း”

တည်ဆဲဥပဒေများနှင့် စည်းမျဉ်းစည်းကမ်းများ

Nebraska အုပ်ချုပ်ရေးကျင့်ထုံးဥပဒေ 4-003.05(A) ၏ ခေါင်းစဉ် 480

မသန်စွမ်းကလေးများအတွက် ထပ်ဆောင်းကလေးစောင့်ရှောက်မှုဆိုင်ရာ နှုန်းထားများကို ဌာနမှ သတ်မှတ်ထားပါသည်။ ကလေး၏မိဘ သို့မဟုတ် အဓိကပြုစုစောင့်ရှောက်သူသည် ပုံမှန်ကလေးစောင့်ရှောက်မှု ကုန်ကျစရိတ်အတွက် တာဝန်ရှိပါသည်။ ထိုပမာဏကို ပံ့ပိုးပေးသူ၏ အိမ် သို့မဟုတ် စင်တာတွင် ပြုစုစောင့်ရှောက်မှုအတွက် Title 392 ရှိ ကလေးစောင့်ရှောက်ရေး ပံ့ပိုးမှုညီမျှပရိုဂရမ်မှ ထုတ်ပြန်သည့် ဝန်ဆောင်မှုပေးနှုန်းများဖြင့် ဆုံးဖြတ်ပါသည်။ ကလေး၏ အိမ်တွင် ပံ့ပိုးပေးထားသော စောင့်ရှောက်မှုအတွက်၊ လိုင်စင်-ကင်းလွတ်ခွင့်ရှိသော မိသားစုတွင်း ကလေးစောင့်ရှောက်ရေး နှုန်းထားဇယားသည် တစ်ဦးချင်း ဝန်ဆောင်မှုပေးသူများနှင့် သက်ဆိုင်ပြီး ကလေးစောင့်ရှောက်ရေးစင်တာဇယားသည် အေဂျင်စီ ပံ့ပိုးပေးသူများနှင့် သက်ဆိုင်ပါသည်။ ဦးစီးဌာနသည် ပုံမှန်ကလေးထိန်းကျောင်းမှု၏ အခြေခံကုန်ကျစရိတ်ထက် ပိုမိုကျသင့်သော ဝန်ဆောင်ခအတွက် အတည်ပြုထားသော ကုန်ကျစရိတ်ကို ပေးချေရန် တာဝန်ရှိပါသည်။

Nebraska မှ ပြန်လည်ပြင်ဆင်ထားသော ဥပဒေ §43-536

ကလေးစောင့်ရှောက်မှုအတွက် ပြန်အမ်းငွေနှုန်းထားကို ဆုံးဖြတ်ရာတွင်၊ ကျန်းမာရေးနှင့် လူသားဆိုင်ရာ ဝန်ဆောင်မှုဌာနသည် ပြည်နယ်အတွင်းရှိ ကလေးပြုစုစောင့်ရှောက်ပေးသူများ၏ ဝန်ဆောင်မှုပေးဆောင်မှုအတွက် ဈေးကွက်နှုန်းထားများနှင့် ကုန်ကျစရိတ်များကို အကဲဖြတ်ရပါမည်။ ဌာနသည် မကဏန်းနှစ်တိုင်းတွင် ကလေးစောင့်ရှောက်မှုအတွက် ပြန်အမ်းငွေနှုန်းကို လက်ရှိ ဈေးကွက်ပေါက်ဈေးနှုန်း၏ ခုနစ်ဆယ့်ငါးရာခိုင်နှုန်းထက် မနည်းသောနှုန်းထားဖြင့် ချိန်ညှိရမည်ဖြစ်ပါသည်။

45 ဖက်ဒရယ်စည်းမျဉ်းများ §98.45(a)

ဦးစီးအေဂျင်စီသည် ဤအပိုင်းအောက်ရှိ ကလေးစောင့်ရှောက်ရေးဝန်ဆောင်မှုများ ပံ့ပိုးပေးမှုအတွက် ပေးချေမှုနှုန်းထားများသည် ဦးစီးအေဂျင်စီမှ ဝန်ဆောင်မှုပေးသော ရေိယာရှိ အရည်အချင်းပြည့်မီသော မိသားစုများနှင့် အခြားဖက်ဒရယ်၊ ပြည်နယ် သို့မဟုတ် လူမျိုးစုအစီအစဉ်များအောက်တွင် CCDF (ကလေးစောင့်ရှောက်ရေးနှင့် ဖွံ့ဖြိုးရေးရန်ပုံငွေ) အကူအညီ သို့မဟုတ် ကလေးစောင့်ရှောက်ရေးအကူအညီကို ရယူရန်အရည်အချင်းမပြည့်မီသော မိသားစုများအတွက် ပံ့ပိုးပေးထားသည့် ကလေးပြုစုစောင့်ရှောက်ရေးဝန်ဆောင်မှုများသည် ညီမျှသော အခွင့်အရေးကို ရရှိစေသည်ကို သေချာစေရန်ကာ လုံလောက်သည်ဟု အသိအမှတ်ပြုရပါမည်။